
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-20-221933 

Zaaknummer Z-19-083017 

Naam raadslid E. v.d. Bosch 

Fractie CDA 

Onderwerp Raadsvragen CDA Thema avond overdracht wegen HHNK 

Datum waarop de vraag is gesteld 21 januari 2020 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Voor 2013 zijn de wegen van HHNK binnen de bebouwde kom nagenoeg allemaal overgedragen aan 

de gemeenten. In 2013 zou een evaluatie plaatsvinden van de Wet herverdeling Wegen. Een 

mogelijke uitkomst zou kunnen zijn dat het wegenbeheer van de waterschappen volledig wordt 

overgedragen aan de gemeente. In de begrotingen van 2016 en 2017 komen we hierover niets tegen. 

In de begroting van 2018 wordt volgens ons voor het eerst benoemd dat we met het 

Hoogheemraadschap onderzoeken onder welke voorwaarden we kunnen instemmen met de 

overdracht van wegen buiten de bebouwde kom. Exact hetzelfde wordt ook benoemd in de 

begroting van 2019. Vorig jaar stelde onze fractie hierover al vragen, de financiering van het 

wegbeheer bleek onderdeel van het onderzoek en het uitgangspunt: voor inwoners van de WF7 geen 

verandering in de portemonnee. Bij de regionale raadsleden bijeenkomst vernamen wij dat het de 

bedoeling is dat de raden hierover in december besluiten en dat de overdracht ingaat per 2021. 

Concrete vragen hierover:  

 

1.  Is onze raad na 2013 tot 2016 niet geïnformeerd? 

Antwoord  

2. Wilt u ons chronologisch informeren over het proces vanaf 2013 tot nu? 

Antwoord  

 

 


